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Abstract (en)
[origin: JP2019022906A] SOLUTION: There is provided a method for reproducing oil contaminated with aluminum from a rolling process/surface
finishing process which intensively mixes contaminated oil with alkali hydroxide metal aqueous solution to wash away aluminum, subsequently
causes phase separation between an aqueous phase and a purified oil phase, then separates the aqueous phase from the oil phase, and
finally removes residual water and a suspensoid present in some cases by a drying agent from the oil phase so as to be used as pure oil in the
rolling process or surface finishing process so that a mass ratio of the contaminated oil to the alkali hydroxide metal aqueous solution is at least
1:2.EFFECT: A method for cleaning surface finishing oil purifies contaminated oil through a non-continuous process without a thermal separation
method so as to be able to use the purified oil as pure oil again.SELECTED DRAWING: Figure 1

Abstract (de)
Zur Wiederaufbereitung von mit Aluminium verunreinigtem Öl aus Walz-/DressierProzessen wird das verunreinigte Öl mit wässriger
Alkalimetallhydroxidlösung intensiv zum Auswaschen von Aluminium vermischt, anschließend eine Trennung zwischen wässriger Phase und
gereinigter Ölphase herbeiführt, dann die wässrige Phase von der Ölphase getrennt und die Ölphase schließlich mit einem Trocknungsmittel von
Restwasser und gegebenenfalls vorhandenen Schwebstoffen befreit, um dann wieder als Reinöl in Walz-oder Dressierprozessen eingesetzt zu
werden, wobei das Massenverhältnis von verunreinigtem Öl zu wässriger Alkalimetallhydroxidlösung mindestens 1 : 2 beträgt.
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